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Närvarande:  Sigvard Ländin (PRO), Ordförande 
  Per Westberg (SPF) vice ordförande 
  
  Birgit Grahn (PRO) 
  Kerstin Johansson (PRO) 
 
Tjänstgörande Per-Erik Bergman (SPF) 
ersättare:   
 
Ersättare:  Ulla Nilsson (PRO) 
  Bengt Arlevind (PRO) 
  Sven Karlsson (PRO) 
                                            Margareta Apelskog (SPF) 

      
Förhindrad att delta  
i dagens sammanträde: Lars-Erik Eriksson  
                                             
                    
I tjänsten deltog: Marja Niemi 
  Gudrun Sjödin 
 

        
 
Paragrafer 
 
§§ 1- 9  
       
Sekreterare:   _______________________ 
   Gudrun Sjödin 
 
Justerare: 
 
 
 
______________________                     _________________________ 
Sigvard Ländin            Per Westberg  
 
 
 
 
 
 
 
 



ABCDE 
 

SID 2 (2) 
 

§ 1  Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och därmed förklarades sammanträdet öppnat.  
 
§ 2  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3  Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 6: 2007 från sammanträdet den 25 maj 2007 blivit justerat. 
Protokollet delades ut vid mötet. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4  Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
den 12 juni kl. 13.00. 
 
§ 5  Remiss – Stockholms stads äldreplan 2007 - 2011  
Stadsdelsnämndens pensionärsråd har vid dagens extra sammanträde behandlat förslaget 
till äldreplan för Stockholms stad 2007 – 2011. Pensionärsrådet har vid genomgången 
samtidigt tagit del av Kommunstyrelsens pensionärsråds (KPR) uttalande och förslag till 
förändringar i äldreplanen. Pensionärsrådet föreslår att KPR:s förslag inarbetas i 
äldreplanen. Äldreplanen kan med dessa förändringar bli ett bra och effektivt 
styrdokument i arbetet för en god vård och omsorg av äldre. 
 
§ 6   Remiss – Införande av valfrihetssystem för vård- och omsorgsboende inom 
äldreomsorg 
Pensionärsrådet har tagit del av remissförslaget och diskussioner fördes kring detta. Rådet  
har i dagsläget inget att anföra i frågan. Rådet har dock möjlighet att t.o.m. den 29 juni 
2007 inkomma med synpunkter till ordförande Sigvard Ländin som därefter 
vidarebefordrar dessa till Gudrun Sjödin.  
 
§ 7   Övrig information från Äldreomsorgen  
Inget noterades. 
 
§ 8   Övriga frågor 
Inget noterades.     
 
§ 9  Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och önskade alla en trevlig sommar. 
Sammanträdet förklarades därmed avslutat. 
 
Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 10 augusti 
kl. 9.00-11.00 i rum Plaisiren. 
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